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ADVANCED IMPLEMENTATION BY CANADA OF
KENNEDY ROUND TARIFF REDUCTIONS

Communication from theGovernment of Canada

The following communication has been received from the Government of Canada.

The Canadian Government has decided to put into effect immediately the
remaining tariff reductions of the Kennedy Round. The final rates which were to
come into effect on 1 January 1972 came into effect on 4 June 1969. The only
exception to the acceleration of these cuts is shoeboard (a paper product). It is
estimated that on average the reductions will amount to about three percentage
points on imports worth about two billion dollars a year.

MISE EN OEUVE ANTICIPEE,PAR LE CANADA,
DES REDUCTIONS TARIFAIRES RESULTANT

DES NEGOCIATIONS KENNEDY

Communication du gouvernement canadien

Le government canadien a fait tenir au sécretariat la communication
ci-après.

Le gouvernement canadien a décidé de mettre immédiatement en oeuvre le reste
des réductions tarifaires qu'il a consenties au cours des Négociations Kennedy.
Les taux finals qui devaient prendre effet le ler janvier 1972 sont effectivement
entrés en vigueur le 4 juin 1969. La seule exception à l'application accélérée
des réductions vise les semelles et talons à base de carton. Selon estimation,
les réductions représenteront en moyenne une réduction de trois points des taux
applicables à un montant d'importations d'environ deux milliards de dollars par an.


